



美國中國武術家協會主辦「紐約國際武術錦標賽」報名表
Registration Form for 2023 "New York International Wushu Championship"

填寫方式：1) 用簽字筆正規填寫 2) 選擇內容在 □內打√ ◆ General Instruction: 1) Print or Type 2) Check appropriate box □ (请在报项表中填写具体)

中文姓名 Chinese Name				英文姓名 English Name			照片 PHOTO
性別 Gender		出生日期 Date of Birth		證件號 ID Number			
電話 Telephone				電子郵件 Email			
聯繫地址 (Mailing Address)	街道/門牌 Street						
	城市 City		州/省 State/Province				
	國家 Country		郵政編碼 Postal code				
武術學校/團體/門派/師承簡介 Affiliated Martial Arts School /Association/System/Lineage							

极限散打项目：参赛组别, 级别

成年组男子组 Adult Men's Group	<input type="checkbox"/> 48 kg <input type="checkbox"/> 52 kg <input type="checkbox"/> 56 kg <input type="checkbox"/> 60 kg <input type="checkbox"/> 65 kg	<input type="checkbox"/> 70 kg <input type="checkbox"/> 75 kg <input type="checkbox"/> 80 kg <input type="checkbox"/> 80 kg+	
成年组女子组 Adult Women's Group	<input type="checkbox"/> 47 kg <input type="checkbox"/> 51 kg <input type="checkbox"/> 55 kg <input type="checkbox"/> 59 kg <input type="checkbox"/> 64 kg	<input type="checkbox"/> 69 kg <input type="checkbox"/> 74 kg <input type="checkbox"/> 74 kg+	
少年 A 组男子、女子组 Juniors A Group	<input type="checkbox"/> 48 kg <input type="checkbox"/> 52 kg <input type="checkbox"/> 56 kg <input type="checkbox"/> 60 kg <input type="checkbox"/> 65 kg	<input type="checkbox"/> 70 kg <input type="checkbox"/> 75 kg <input type="checkbox"/> 80 kg <input type="checkbox"/> 80 kg+	
少年 B 组男子、女子组 Juniors B Group	<input type="checkbox"/> 48 kg <input type="checkbox"/> 52 kg <input type="checkbox"/> 56 kg <input type="checkbox"/> 60 kg <input type="checkbox"/> 65 kg	<input type="checkbox"/> 70 kg <input type="checkbox"/> 75 kg <input type="checkbox"/> 80 kg <input type="checkbox"/> 80 kg+	
少年 C 组男子、女子组 Juniors C Group	<input type="checkbox"/> 32 kg <input type="checkbox"/> 35 kg <input type="checkbox"/> 39 kg <input type="checkbox"/> 42 kg <input type="checkbox"/> 45 kg	<input type="checkbox"/> 48 kg <input type="checkbox"/> 52 kg <input type="checkbox"/> 56 kg <input type="checkbox"/> 60 kg <input type="checkbox"/> 65 kg	<input type="checkbox"/> 70 kg <input type="checkbox"/> 70 kg+

参赛办法

1. 运动员代表个人与下属会员单位报名，每队可以报领队、教练员，随队人员（管理员、队医），运动员不限。
2. 参赛运动员须持运动员报到必须提供体检合格证明（含脑电图、心电图、血压、脉搏等）和比赛期间的人身意外伤害保险证明。运动员人身意外伤害险必须自行办理，随表格一并报上。
3. 运动员的年龄、健康状况由代表队自行审核，以报名单上盖章或负责人签字后，作为参赛依据。如年龄不实，一经查实取消竞赛资格。赛事期间因健康情况而引发的伤病等，均由单位和个人自行负责，经费自理。
4. 参赛人员均须签署《安全责任声明书》并在报名时上交到组委会。未达法定年龄，须由监护人签署。未签署者不能参赛。

竞赛办法

1. 本次比赛使用国家体育总局武术管理中心武术散打最新规则(2016年散打竞赛规则),竞赛采用单败淘汰制,三局二胜。成年组可完全根据《武术散打竞赛规则》进行比赛,少年组每局比赛2分钟、少儿组每局比赛1分30秒,局间休息1分钟。禁止用腿法击打对方头部,禁止用拳法连击对方头部。少年C组与儿童组禁止使用抱摔。比赛细则以赛前领队会议统一为准。若如一个级别的运动员只有3人时,则按单循环制决出名次;若一个级别只有1人时,在征得组委会、领队、监护人、运动员同意后,允许上升一个级别参加比赛,如再无配对可取消该级别比赛。
2. 运动员在2023年月日前报到称重,称重地点赛会另行通知。本次比赛只称重一次,体重控制在0.50kg内。超出报名级别0.50kg以上均上升一级别。
3. 参赛运动员必须自护齿、护裆,不符合要求者,一律不得上场比赛。其他护具由赛会统一提供。

Participation method

1. Athletes class represents individuals and subordinate member units to register. Each team can apply for team leader, coach, and team personnel (administrators, team doctors). There are no restrictions on athletes.
2. Participating athletes must provide a medical certificate (including EEG, ECG, blood pressure, pulse, etc.) and a personal accident insurance certificate during the competition. Athletes' personal accident insurance must be handled by themselves and reported together with the form.
3. The age and health status of athletes will be reviewed by the representative team, and the entry form will be stamped or signed by the person in charge as the basis for participation. If the age is false, once verified, the contest qualification will be disqualified. Participating individuals are responsible for their own injuries and illnesses (including medical bills) caused by health conditions during the competition. We are not liable to these injuries.
4. All participants must sign the "Safety Responsibility Statement" and submit it to the organizing committee when registering. If you are under the legal age, you must be signed by a guardian. Those who do not sign cannot participate.

Competition method

1. This competition uses the latest Wushu Sanda rules of the Wushu Management Center of the General Administration of Sports of China (2016 Sanda competition rules). The adult group can compete completely in accordance with the "Wushu Sanda Competition Rules". The junior group will compete for 2 minutes per round, and the children's group will compete for 1 minute and 30 seconds per round, with a 1-minute break between rounds. It is forbidden to hit the opponent's head with legs, and it is forbidden to hit the opponent's head with fists. The junior's C group and the children's group are prohibited from using hugging. The detailed rules of the game are subject to the unification of the pre-match team leader meeting. If there are only 3 athletes in a level, the ranking will be determined according to the single round-robin system; if there is only 1 athlete in a level, after obtaining the consent of the organizing committee, team leader, guardian, and athlete, it is allowed to rise to a level to participate in the competition. If there is no match, the level of competition can be cancelled.
2. Athletes should report for weighing before 2023, and the weighing location will be notified later. There is only one weighing in this competition, and the weight is controlled within 0.50kg. Those who exceed the registration level by more than 0.50kg will be promoted to a higher level.
3. Athletes must protect their teeth and crotch. Those who do not meet the requirements will not be allowed to compete. Athletes are recommended to bring protective gear, however, if you do not have the equipment, the organization will provide it. This includes boxing gloves, helmet, knee pads, chest plates, and mouth guard, etc.

個人報名費 Registration Fee \$150

(團體報名費見團體表 Group registration fee see group registration form)

報名及參加項目總費 Total Application Fee:

本人在此簽字聲明閱讀完條款的全文，理解並同意按條款要求執行。(年齡在 18 歲以下的參賽者需監護人簽字)
Parent or legal guardian signature is required if contestant is under eighteen (18) years of age

選手姓名 (Contestant Name): _____ 監護人姓名及與參賽者關係 (Relationship and Name of Guardian): _____

簽字(Signature of Contestant or Guardian): _____ 日期 (Date): _____



豁免法律責任條款 Waiver and Release Agreement

请各位运动员阅读，了解并同意遵守下列事项

本人同意及明白參加“紐約世界武術錦標賽”（以下簡稱“錦標賽”）不可能排除有受傷的危險；同意及明白參加“錦標賽”的條件之一是本人將放棄向主辦團體以及他們的僱員、大賽機構、主管人員、經理以及教練（以下簡稱“受保機構”）對參賽中本人可能遭到的意外傷害或損失提出索賠。本人同意在參賽期間，如有損壞比賽場地，本人清楚了解將承擔所有因參賽而起的任何意外事故伤亡必須負完全的责任；根據此“豁免法律責任條款”（以下簡稱“條款”），本人將永遠放棄、解除和豁免所有因為參加本次“錦標賽”而引起的法律糾紛和訴訟，無論是已經發生或將要發生的、已知或未知的。本人同意及明白參加主辦和承辦方對在比賽時所發生的任何意外事故及災難，不承擔任何責任；本人保證沒有攝取任何藥物（興奮劑）或毒品，沒有參與或涉嫌任何非法活動，保證在身體上及精神上是健康健全者適合參加競技比賽；本人同意及明白須自行保管個人財物與貴重物品，在賽場所發生的任何遺失、偷竊或損壞事件，主辦和承辦方不承擔任何責任。本人同意及清楚了解承辦單位在賽事中提供的有關醫療救援的一切措施，是最基本的急救方法，在進行急救時所發生的一切意外事故，責任均由自行承擔。同意以及遵守由美國中國武術家協會 US Wushu Masters Association 制定的“紐約國際武術錦標賽”一切有關賽事規則、規程，如有任何異議，均需遵照大會之仲裁條例進行。對於一切活動包括練習、比賽及各活動，可能被拍攝或錄影或電視現場直播等，同意由由美國中國武術家協會 US Wushu Masters Association “紐約國際武術錦標賽”以全部或部分形式、或以任何語言、無論有否包括其他物資，在無任何限制下，使用本人的姓名、地址、聲音、動作、圖形及傳記資料以電視、電台、录像、媒體圖樣、或任何媒介設備，乃至今後有所需要的時候，本人將不做任何追討及賠償。本人同意此條款受美國紐約州法律範圍的制約和解釋。在此，本人聲明是參賽者並閱讀完條款的全文，理解並同意按條款要求執行。同意及確定我已經閱讀，明確了解并同意遵守以上所列的所有條款/事項：（年齡在 18 歲以下的參賽者需監護人簽字）

Please read carefully and sign

I, the undersigned, knowingly and without duress, do voluntarily submit my entry to the US Wushu Masters Association. (New York International Wushu Championship). I hereby assume all risk of physical and mental injuries, disabilities, and losses which may result from or in connection with my participation in the Tournament. Acting for myself, my heirs, personal representatives and assignees. I do hereby release the organizer US Wushu Masters Association. (New York International Wushu Championship). its officers, agents, representatives, servants, employees, volunteers, and all other members from liability due to any injuries incurred and any resulting legal claims, actions, suits or controversies. I also understand that there is risk of injury involved in all the competitive divisions, particularly in fighting events, and I assume full responsibility for all my actions, activities or omissions during and in connection with the Tournament. I fully understand that any medical attention or treatment afforded me by US Wushu Masters Association. (New York International Wushu Championship), its officers, agents, representatives, servants, employees, volunteers, and all other related members will be of the first aid type only, and I hereby release US Wushu Masters Association. (New York International Wushu Championship), its officers, agents, representatives, servants, employees, volunteers, and all other related members from any liability from/for such aid. I have read, understand, and agree to abide by the rules of this event, and accept all responsibility and associated liability for infringement of such rules. Additionally, I am fully aware of my personal medical condition and hereby certify that I am mentally and physically fit to compete. I consent to the use of photographs and/or video recordings of my participation in this event for promotional purposes, and hereby waive my rights to any form of compensation or claim. Parent or legal guardian signature is required if participant is under eighteen (18) years of age.

選手姓名

(Contestant Name): _____

監護人姓名及與參賽者關係

(Relationship and Name of Guardian): _____

簽字(Signature of Contestant or Guardian): _____ 日期(Date): _____

Remark

1) 大賽報名詳細請參閱指南 2) 參賽者須提供此報名表 3) 個人武術履歷（包括個人主要武術經歷、所獲獎項及其影印文件） 4) 個人一寸彩色近照 1 張 5) 有效證件（護照、駕駛執照或身份證）影印本 6) 已支付報名費證明。

1) For details, please refer to the guide. 2) Contestants are required to provide this application form, 3) personal martial arts resume (including personal major martial arts experience, award and its photocopy of documents). 4) Personal one color photos. 5) Valid documents (passport, driver's license or identity card) photocopy. 6) Registration fee payment receipt.